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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  21/03/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Υγείας 

            2) Υπουργό Οικονομικών 

 

ΘΕΜΑ:  « Ανάγκη αύξησης των νοσηλίων σε μονάδες φιλοξενίας ατόμων 

με αυτισμό» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Κατόπιν καταγγελιών των γονέων τεράστιο πρόβλημα αντιμετωπίζουν οι 

οικογένειες παιδιών με αυτισμό. Συγκεκριμένα,   γονείς  αναφέρονται  

στην ανεπάρκεια του νομοθετικού πλαισίου που σχετίζεται με τα 

οικοτροφεία και μονάδες φιλοξενίας ατόμων με αυτισμό και άλλες 

παθήσεις.  

 

Συγκεκριμένα, σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία τα νοσήλια είναι 

εβδομήντα (70) ευρώ ανά ημέρα, τα οποία καλύπτονται από το κράτος. Σε 

περίπτωση όμως που το οικοτροφείο φιλοξενεί αριθμό άνω των δεκαπέντε 

(15)  παιδιών, τα νοσήλια  περικόπτονται κατά το ήμισυ, ήτοι σε 

τριανταπέντε (35) ευρώ ανά ημέρα. 

 

Το άνω γεγονός επιβεβαιώνουν και γονείς που έχουν μεταφέρει τα τέκνα 

τους με  αυτισμό στο  ειδικό οικοτροφείο «Ελπίς» στην Κηφισιά Αττικής, 

το οποίο φιλοξενεί αριθμό άνω των δεκαπέντε (15) ατόμων.  Σημειωτέον 

δε εστί, ότι οι τιμές στα νοσήλια έχουν να αλλάξουν από το 2009.  

 

Η μείωση των νοσηλίων  αναλογικά με τον αριθμό των φιλοξενούμενων 

παιδιών  από το εκάστοτε οικοτροφείο  δημιουργεί τεράστιες αντιθέσεις 

και θίγει τη σωστή λειτουργία του ιδρύματος, το οποίο  διαδραματίζει 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4086

Ημερομ. Κατάθεσης:

22/3/2022



2 
 

σημαντικό ρόλο στη ζωή των ατόμων που παρουσιάζουν βαριά και βαθιά 

νοητική υστέρηση από εγκεφαλοπάθειες ή αυτισμό. 

 

Συνεπώς, η αύξηση των νοσηλίων στα εβδομήντα (70) ευρώ ανεξαρτήτως 

αριθμού φιλοξενουμένων αποτελεί μονόδρομος, έτσι ώστε να 

προσφέρονται επαρκώς οι αναγκαίες υπηρεσίες και μια καλύτερη 

ποιότητα ζωής και εκπαίδευσης στα φιλοξενούμενα άτομα που εμφανίζουν 

τα ανωτέρω προβλήματα. 

 

Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1. Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να τεθεί ένα πλαφόν στα 

νοσήλια, στα εβδομήντα (70) ευρώ  ημερησίως  σε όλες τις ειδικές 

μονάδες, ανεξαρτήτως αριθμού φιλοξενουμένων ατόμων; 

2. Σε τι άλλες ενέργειες θα προβείτε, έτσι ώστε να βελτιωθεί η ποιότητα 

ζωής  για τα άτομα που εμφανίζουν αυτισμό και ανάλογα προβλήματα 

υγείας και σχετίζεται με την νοσηλεία τους;  

 

                                     Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




